



Manhattan
71 Hester Street
New York, N.Y. 10002
Voice: (212) 226-8410 / Fax: (212) 431-7384
www.ps42m.org

Rowena Lee, Principal (I.A.)

Olga Lipsky, Assistant Principal

November Newsletter

November 5th, 2024

Dear Families and Caregivers,

We hope that November is finding you well and your child is enjoying their learning here at PS42M. As a part of fostering strong literacy skills, I'm thrilled to share some updates about our literacy program Wit & Wisdom and the incredible progress we are making together. We have been working with our success coach, Ms. Katie Maltese to deepen our understanding of Wit & Wisdom and its implementation. Ms. Maltese has been a fantastic resource in helping us dive deeper into the curriculum and find ways to support each child's reading journey. Our teachers have been working alongside her to ensure that our classrooms are filled with experiences that will build strong, confident readers and thinkers.

Parent-Teacher Conferences will be on Thursday, November 7th via remotely on Zoom. If you would like to request an in-person meeting please reach out to your child's classroom teacher and an in-person meeting can be arranged.

Important dates for November

- Thursday, November 7th, Parent-Teacher Conferences/Non-instructional day for students. Students will not be in attendance
- Monday, November 11th school is closed for Veteran's Day
- Tuesday, November 19th will be our PTA/Town Hall at 8:30am
- Thursday, November 28th and Friday, November 29th school is closed for Thanksgiving Recess

Please note there has been an official update for the 2024-2025 DOE calendar. There will be no school on Monday, December 23, 2024 for all NYCPS students.

Sincerely,

Rowena Lee
Principal (I.A.)



Manhattan
71 Hester Street
New York, N.Y. 10002
Voice: (212) 226-8410 / Fax: (212) 431-7384
www.ps42m.org

Rowena Lee, Principal (I.A.)

Olga Lipsky, Assistant Principal

11月通讯

11月5th, 2024

亲爱的家长和照顾者：

我们希望11月您一切顺利，您的孩子在PS42M享受他们的学习。作为培养强大读写技能的一部分，我很高兴能分享一些关于我们的读写项目Wit&Wisdom以及我们共同取得的惊人进步的更新。我们一直在与我们的成功教练，Ms. Katie Maltese合作，以加深我们对智慧与智慧及其实施的理解。Ms. Katie是一个了不起的资源，帮助我们更深入地了解课程并找到支持每个孩子的阅读之旅的方法。我们的老师一直与她一起工作，以确保我们的课堂充满了经验，这些体验将培养强大、自信的读和思考能力。

家长会将于11月7日星期四通过Zoom远程进行。如果您要求面对面会议，请联系您孩子的班主任，我们可以安排面对面会议。

11月的重要日期/

- 11月7日星期四，家长会/学生非教学日。学生将不上课/放假
- 11月11日星期一 学校因退伍军人节放假
- 11月19日星期二将于上午8:30举行我们的PTA/校政厅
- 11月28日星期四和11月29日星期五学校因感恩节假期而放假

请注意，2024-2025年DOE日历已正式更新。2024年12月23日星期一，所有NYCPS学生将不上学。

真诚地

Rowena Lee
Principal (I.A.)